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BETWEEN:

Akm Harun-ar-Rashid

Applicant

- and -

British Columbia Human Rights Tribunal and His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia, British Columbia Teachers’ Federation and Board of Education of School District #35 (Langley)

Respondents
	
	
ENTRE :

Akm Harun-ar-Rashid

Demandeur

- et -

British Columbia Human Rights Tribunal et Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique, British Columbia Teachers’ Federation et Board of Education of School District #35 (Langley)


Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion to appoint counsel is dismissed. The motion for advanced or interim costs is dismissed. The motions for an extension of time to serve and file a reply and to file a lengthy reply are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA48356, 2023 BCCA 275, 2023 BCCA 276, dated June 22, 2023, is dismissed with costs to the respondent, His Majesty the King in Right of the Province of British Columbia.

	
	JUGEMENT

La requête en nomination d’un avocat est rejetée. La requête en vue d’obtenir une provision pour les frais est rejetée. Les requêtes en prorogation du délai pour la signification et le dépôt de la réplique et pour déposer une réplique volumineuse sont accueillies. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA48356, 2023 BCCA 275, 2023 BCCA 276, daté du 22 juin 2023, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé, Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Colombie-Britannique. 
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